
 Referat til beboerrådsmøde d. 4. april 2022 

 Mødet afholdes kl. 17-20 i beboerhuset 

 Deltagere: Astrid, Anne, Benedikte, Richard, Camilla, Klara, Jakob og Kim 

 Afbud: ? 

 1.  Formalia 

 a.  Valg af dirigent og referent 

 ●  Dirigent:  Klara 

 ●  Referent:  Benedikte 

 b.  Godkendelse af dagsorden 

 ●  Godkendt 

 2.  Kort præsentationsrunde 

 a.  Velkomst til nye medlemmer 

 ●  Kort præsentation af hver medlem, samt afsked med tidligere 

 beboerrådsformand Jakob. 

 3.  Meddelelser 

 a.  Nyt fra BBS 

 ●  Udfordring med pumperne og installationerne 

 1.  Man har tidligere renset filtre men ikke lavet service —> 

 der er lavet en serviceplan så der er styr på det fremover 

 2.  Generelt: der skal ske en opdatering af systemerne —> så 

 det er nemmere at vedligeholde 

 ●  Rengøring af affaldsskakt og containere er sket i den forgangne uge 

 og kan nu tjekkes af listen 

 ●  Ventilationshætter er der styr på og repareret, så der ikke sker 

 ulykker med dem i fremtiden 

 ●  Renoveringen af facader mm. er færdig, det eneste der mangler er 

 nyplantning af græs 

 ●  Grafiti på elevatortårnene fjernes når der er over 10 grader i en 

 længere periode 

 b.  Nyt fra bestyrelsen 



 4.  Aktuelle sager 

 a.  ’Introduktion til Solbakken-brochure 

 ●  Opdatering fra arbejdsgruppe 

 ●  Færdiggørelse af den nye folder —> hvorefter Klara finpudser 

 formalia 

 b.  Projektliste 

 (  https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ifT721iYdg2fJd5QjAscGs 

 wp0oSxI3qj1KbeD_ZkiNs/edit#gid=0  ) 

 ●  Gennemgang 

 ●  Vedtaget at den skal gennemgås med Kim til næste 

 beboerrådsmøde, så der kan sættes gang i nogle af projekterne 

 c.  Opfølgning på beboermødet 

 ●  Vi skal have en afklaring i sagen omkring hvor lang tid man må bo 

 på Solbakken ift barsel etc. (Astrid tager kontakt til Malou fra 

 KKIK) 

 5.  Indkomne sager 

 a.  Inputs til arkitekt vedr. udearealer 

 ●  Udskydes til næste møde 

 b.  Ny webmaster 

 ●  Jakob vil gerne overdrage web-master rollen (opdateringen af 

 hjemmesiden) 

 ●  Kim tager den, indtil vi finder ud en afløser internt i beboerrådet 

 c.  Cykelindsamling 

 ●  Den er igangsat 

 ●  Alle cykler der stadig har en gul strips på rette den 12 maj fjernes. 

 6.  Eventuelt 

 a.  Facebook - sms løsning: 

 ●  Vi skal have generelle informationer/kommunikation væk fra 

 Facebook og over på en anden platform 

 ●  Vi tager emnet op igen til næste møde 

 b.  Arrangement den 29 april 2022: 

 ●  Farvel til gamle, hej til nye 

 ●  Arbejdsgruppe: Camilla, Richard, Astrid, Anne og Jakob 
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